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Protokół 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa 

w dniu 20 grudnia 2011 roku. 
 
Obecni 
 
1. Radny Wiesław Konderak przewodniczący komisji  obecny 
2. Radny Marcin Gadecki       obecny 
3. Radny Kamil Kowalik        obecny 
4. Radna Zofia Bazańska       obecna 
5. Radny Marek Rajca       obecny 
6. Radny Władysław Oczkowicz      obecny 
7. Radny Mirosław Kędzierski      obecny 
 
 
w posiedzeniu uczestniczyli 
Burmistrz Teresa Kosmala, Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek, Z- ca Burmistrza Teresa 
Wąsowicz, Komendant StraŜy Miejskiej Krzysztof Niebylski. 
 
tematy posiedzenia komisji 
 

1. Analiza budŜetu na 2012 rok. 
2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 
3. Sprawy bieŜące. 

 
pkt.1 

 
Radny Wiesław Konderak przewodniczący komisji: Niestety w budŜecie Miasta nie 
znalazł się Ŝaden z naszych pomysłów, ze względu na to, Ŝe budŜet w tym roku jest bardzo 
trudny. Chcieliśmy wzmocnić osobowo straŜ miejską, ale niestety wszystko na to wskazuje, 
Ŝe w tym roku się to nie uda, równieŜ dotyczy to wsparcia dla policji, w celu zwiększenia 
patroli w mieście. 
 
Radny Wiesław Konderak przewodniczący komisji: Otwieram dyskusję proszę o pytania 
 
Dyskusja  
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Władysław Oczkowicz 
2. Radna Zofia Bazańska 
3. Radny Mirosław Kędzierski 
4. Komendant StraŜy Miejskiej Krzysztof Niebylski 
5. Radny Marcin Gadecki 
6. Doradca Burmistrza Andrzej Świątek 
7. Radny Kamil Kowalik 
8. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz 

 



Radny Wiesław Konderak przewodniczący komisji: Proszę o wyjaśnienie sprawy 
dotyczącej zwrotu kwoty na inwestycję Brama Śląska. 
 
Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz: Wynika to z błędu w procedurze przetargowej, ten sam 
błąd wystąpił w inwestycji przy trasach rowerowych, polegał on na tym Ŝe kazano wejść 
inwestorowi w teren, aby mógł go obejrzeć, jest to niezgodne z przepisami, jest to utrudnianie 
dostępu wszelkim wykonawcom.  
 
Doradca Burmistrza Andrzej Świątek: W zamówienie występował zapis, Ŝe wykonawca 
musi zamiast winien zapoznać się z terenem. 
 
Dyskusja 
W dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Kamil Kowalik 
2. Doradca Andrzej Świątek 
3. Skarbnik Urszula Polak-Wałek 
4. Radny Władysław Oczkowicz 

 
pkt. 2 

 
Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2011 rok. 
 
Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak-Wałek: Następuje zwiększenia planów 
dochodów o środki kampanii promocji inwestycyjnej, zwiększamy dochody. 3000 zł to 
darowizna dla Gimnazjum nr 1, odpłatność za wyŜywienie w stołówkach 16 100 zł. 
Przeniesienie dochodów z Ośrodka Senior na Dom Pomocy Społecznej Senior. Dochody 
uzyskane przez Mops i zniszczony traktor MZGK. Zmniejszenie odpłatności za wyŜywienia  
w placówkach oraz przeniesienie tych dochodów z Ośrodka Senior do DPS Senior. 
Zmniejszamy wydatki, które polegają głównie na przesunięciach, przesuwamy z wydatków 
bieŜących na dotacje, aby uzupełnić braki jakie tam powstały. Przeniesienie wydatków 
bieŜących w dziale opieka na dodatki mieszkaniowe, przesuniecie jest teŜ dokonywane na 
utrzymanie cmentarza komunalnego. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Władysław Oczkowicz 
2. Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek  
3. Doradca Burmistrza Andrzej Świątek 
4. Kierownik Wydziału Rozwoju i InŜynierii Miejskiej Zofia Gajdzik 
5. Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak 

 
 

 
pkt.3 

 
 

RAMOWY  PLAN  PRACY  KOMISJI BEZPIECZEŃSTWA 
RADY   MIEJSKIEJ  W  CZELADZI 



NA   2012  ROK 
 
 

Lp. MIESIĄC TEMATYKA  
KOMISJI RADY MIEJSKIEJ 

1 2 3 

 
1. 

 
STYCZEŃ 

 

1. Ocena realizacji  wniosków komisji za 2011r. 
2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 
3. Sprawy bieŜące. 

 
2. 

 
LUTY 

 

1. Działalność StraŜy Miejskiej  w 2011r i realizacja zadań  
z zakresu zarządzania kryzysowego. 

2. Bezpańskie zwierzęta, w tym psy, a bezpieczeństwo 
mieszkańców. 

3. Zaopiniowanie materiałów  sesyjnych. 
4. Sprawy bieŜące. 

 
3. 

 
MARZEC 

 

1. Ocena stanu bezpieczeństwa w mieście w oparciu o 
wyniki działalności komisariatu Policji w Czeladzi w 2011 
roku. 

2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 
3. Sprawy bieŜące. 

 
4. 

 
KWIECIEŃ 

 
 

1. Objazd Miasta, ocena stanu dróg i  ich oznakowanie pod 
kątem poruszania się pojazdów i pieszych. 

2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 
3. Sprawy bieŜące. 

 
5. 

 
MAJ 

 

1. Zaplecze techniczne i finansowe Ochotniczej StraŜy 
PoŜarnej w Czeladzi- posiedzenie wyjazdowe w siedzibie 
OSP. 

2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 
3. Sprawy bieŜące. 
 

 
6. 

 
CZERWIEC 

 

1. Wykonanie budŜetu Miasta za 2011 rok, absolutorium dla 
burmistrza. 

2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 
3. Sprawy bieŜące. 

  

LIPIEC-

SIERPIEŃ 

 

 przerwa wakacyjna 

 

 
7. 

 
WRZESIEŃ 

 

1. Przebieg, zakres i wyniki akcji  „Bezpieczna szkoła, 
gimnazjum, przedszkole” 

2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych . 
3. Sprawy bieŜące. 

 
8. 

 
PAŹDZIERNIK 

 
 

1. Występowanie negatywnych zjawisk w szkołach ich 
dynamika i wpływ na bezpieczeństwo  uczniów i 
otoczenia.  

2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 
3. Sprawy bieŜące. 

9. LISTOPAD 1. Porównanie obszarów miasta, w których dokonywana jest 
największa liczba przestępstw z obszarami nasilenia 
zjawisk patologicznych. 

2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 



3. Sprawy bieŜące. 
 

10. GRUDZIEŃ 1. Analiza budŜetu Miasta na 2013 rok.  
2. Zaopiniowanie  materiałów sesyjnych. 
3. Sprawy bieŜące. 

 
 

Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radna Zofia Bazańska 
2. Radny Władysław Oczkowicz 
 

Głosowanie za przyjęciem planu pracy Komisji Bezpieczeństwa na 2012 rok. 
 
Głosów za 7 
Głosów przeciw 0 
Głosów wstrzymujących się 0 
 
 
Radny Wiesław Konderak przewodniczący komisji 
Zamykam posiedzenie komisji. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
protokołował          Przewodniczący 
Krystian Załęczny           Komisji Bezpieczeństwa  

Wiesław Konderak 


